

# 厂家直销氟碳铝单板装饰材料

产品名称	厂家直销氟碳铝单板装饰材料
公司名称	广州市新维艺建材有限公司
价格	195.00/平方米
规格参数	品牌:新维艺 型号:多种 表面处理:氟碳
公司地址	广州市番禺区石基镇
联系电话	02039933022 13682220246

## 产品详情

铝单板采用优质高强度铝合金板材，其常用厚度为1.5、2.0、2.5、3.0mm，型号为3003，状态为h24。常规材料最大尺寸为1220mm × 2440mm。其构造主要由面板、加强筋和角码组成。角码可直接由面板折弯、冲压成型，也可在面板的小边上铆装角码成型。加强筋与板面后的电焊螺钉连接，使之成为一个牢固的整体，极大增强了铝单板幕墙的强度与刚性，保证了长期使用中的平整度及抗风抗震能力。如果需要隔音保温，可在铝板内侧安装高效的隔音保温材料。

aluminum veneer curtain wall is made of high quality high strength aluminum alloy plate, the thickness of commonly used 1.5, 2.0, 2.5, 2.0 mm, models for 3003, status to h24. conventional material maximum size is 1220 mm \* 2440 mm. its structure is mainly composed of panel, stiffener and angle code. angle code can be directly by the panel bending, stamping molding, can be on the edge of the panel's little rivet forming angle yards. reinforcement and the plate after welding screw connection, make it become a solid whole, greatly enhance the strength and rigidity aluminum panel curtain wall, to ensure the long-term use of roughness and wind resistance seismic ability. if you need to sound insulation heat preservation, which can be installed in the aluminum plate inside effective sound insulation heat preservation material.

## 铝单板应用场合

aluminum veneer applications

1、建筑物外墙、梁柱、阳台、雨棚

1, building walls, beams, balcony, canopy

2、机场、车站、医院

2, airport, station, hospital

3、会议厅、歌剧院

3, conference hall, an opera house